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Από το υπ’ αριθ. 19/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 703/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός ύψους προστίμου στην Μαρία 
Βλάχου για ουσιώδη τροπ/ση υγειονομικών όρων 
άδειας άσκησης υπαίθριου στάσιμου εμπορίου. 

 
       Σήμερα 18 Oκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00, και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης, στις 19 Οκτωβρίου του 
έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-10-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 

11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 689/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Η. Σοφιανίδης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης Γ. Ορφανίδης και οι δημ. πάρεδροι κ.κ. Κ. Μιχαηλίδης, Π. 

Ποταμόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 694/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2004 αποχώρησαν οι δημ. 
πάρεδροι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 
12) 12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 711/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με το άρθρ. 1 παρ. 6 του Ν.2323/1995 οι άδειες για άσκηση 
υπαίθριου στάσιμου εμπορίου χορηγούνται από τον Δήμαρχο κατόπιν αποφάσεως 
του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου. 

Επίσης σύμφωνα με το άρθρο 5 του Ν.2323/1995 όπως τροποποιήθηκε με το 
άρθρο 4 του Ν. 3190/2003 και το Κεφ. Η’ της Κ1/2113/12-9-1995 απόφασης του 
Υπουργού Εμπορίου οι παραβάσεις βεβαιώνονται από τις αρμόδιες Αστυνομικές 
Υπηρεσίες, αντίγραφο δε αυτών διαβιβάζεται στον οικείο Ο.Τ.Α. για την επιβολή  
από τον Δήμαρχο προστίμου από 150 έως 2.000€, ανάλογα με τη βαρύτητα και τη 
συχνότητα της παράβασης κατόπιν σύμφωνης γνώμης του οικείου Δημοτικού 
Συμβουλίου. 

Σε περίπτωση τρίτης και εφεξής παράβασης, το πρόστιμο διπλασιάζεται. Σε 
περίπτωση περαιτέρω επαναλαμβανόμενων παραβάσεων ο Δήμαρχος μπορεί με 
απόφασή του να ανακαλεί προσωρινώς ή οριστικώς την άδεια, κατόπιν σύμφωνης 
γνώμης του οικείου δημοτικού συμβουλίου και μετά από γνώμη της επιτροπής ή των 
φορέων που  αναφέρονται στην παρ. 8 του άρθρου 1, κατά περίπτωση. 

Στην κ. Βλάχου Μαρία του Θεοδώρου χορηγήθηκε η αριθ. 553η/30-1-2003 
άδεια λειτουργίας σταθερής Καντίνας στη θέση «ΚΟΚΚΙΝΑΔΙΑ»  (Φράγμα 
Αλιάκμονος) της επαρχιακής οδού Βέροιας-Μελίκης. 

Το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας με το αριθ. 1020/16697/15α/01-9-2004 
έγγραφό του ενημέρωσε το Δήμο μας, ότι κατά τον γενόμενο την 19-8-2004 
αστυνομικό έλεγχο στην Σταθερή Καντίνα που λειτουργεί η ανωτέρω Βλάχου Μαρία 
του Θεοδώρου διαπιστώθηκε ουσιώδης τροποποίηση υγειονομικών όρων λειτουργίας 
αυτής της άδειας, τοποθετώντας τρία (3) τραπέζια και δώδεκα (12) καρέκλες στο 
χώρο έξω από αυτή. 

Η εν λόγω παράβαση είναι η τρίτη (3η) εντός του έτους 2004. 
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 

ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας με έγγραφό του ενημέρωσε 
τον Δήμο μας ότι σε αστυνομικό έλεγχο στη σταθερή καντίνα που λειτουργεί η κυρία 
Βλάχου στο Φράγμα του Αλιάκμονα, διαπιστώθηκε ότι έχει ουσιώδη τροποποίηση 
υγειονομικών όρων λειτουργίας της αδείας της, τοποθετώντας 3 τραπέζια και 12 
καθίσματα στο χώρο έξω απ΄ αυτήν. Επειδή είναι η τρίτη παράβαση της κυρίας 
Βλάχου, προτείνω το πρόστιμο να είναι 600,00 ευρώ. 

Για τον ίδιο λόγο ο κ. Κρομμύδας Γεώργιος, σε έλεγχο που έγινε, κατελήφθη 
να λειτουργεί την καντίνα και να έχει τοποθετήσει έξω από αυτήν 2 τραπέζια και 8 
καρέκλες. Είναι η πρώτη παράβαση που κοινοποιήθηκε σε μας και προτείνω το 
πρόστιμο να είναι 150,00 ευρώ. 

Ο κ. Δόμανος Πέτρος, για τον ίδιο λόγο 150,00 ευρώ, το ίδιο και ο κ. 
Κωνσταντινίδης Παναγιώτης 150,00 ευρώ. 

Το Αστυνομικό Τμήμα μας γνωρίζει ότι ο κ. Γιαρίμπαμπας λειτουργεί 
κατάστημα χωρίς άδεια σε υπαίθριο χώρο και πουλάει είδη λαϊκής τέχνης. Η πρότασή 
μου είναι να του επιβληθεί πρόστιμο 1000,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Νομίζω ότι γίνεται μία εσφαλμένη ερμηνεία του νόμου 2323, 

ο οποίος προβλέπει πρόστιμα για συγκεκριμένες παραβάσεις, τις οποίες κατονομάζει 
στο παράρτημά του και ορίζει και το όριο του προστίμου από τη βάση του μέχρι το 
ανώτατο. Αυτό το θέμα που έρχεται για τροποποίηση όρων που αφορά όλες τις 
καντίνες καταρχήν δεν υπάρχει στο φάκελο, σ΄ ένα προηγούμενο θέμα είχε 
διατυπωθεί ερώτημα προς τη Διεύθυνση Υγιεινής να απαντήσει αν αυτό είναι 
τροποποίηση ουσιωδών όρων λειτουργίας των καντινών, δεν ξέρω αν υπήρξε 



απάντηση αλλά αν υπάρχει ουσιώδης τροποποίηση των όρων λειτουργίας καντίνας, η 
ποινή είναι ανάκληση της άδειας και όχι επιβολή προστίμου.  

Αν οι καντίνες με το να τοποθετούν τραπεζοκαθίσματα σε κοινόχρηστο χώρο 
κάνουν αυθαίρετη κατάληψη κοινοχρήστου χώρου τότε μπορεί να επιβληθεί 
πρόστιμο αλλά με τις διατάξεις που έχει ορίσει το Δημ. Συμβούλιο. Επομένως θα 
πρέπει να διευκρινιστεί από την Υπηρεσία αν αυτό που έρχεται σήμερα στο Δημ. 
Συμβούλιο αφορά τροποποίηση ουσιωδών όρων λειτουργίας της καντίνας με 
ερώτημα την ανάκληση της άδειας ή αν είναι κατάληψη δημοτικού χώρου 
επιβάλλεται πρόστιμο. Σαν παράβαση του 2323 οι καντίνες δεν μπορούν να 
ελεγχθούν και να επιβληθούν πρόστιμα. Μάλιστα στην περίπτωση της κυρίας Βλάχου 
τα τραπεζοκαθίσματα δεν είναι καν σε δημοτικό χώρο αλλά σε χώρο της ΔΕΣΕ. Θα 
πρέπει λοιπόν να διευκρινιστεί από την Υπηρεσία με ποια συγκεκριμένη διάταξη 
έρχεται το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο, με τι συγκεκριμένη πρόταση έρχεται και μετά 
να μπορέσουμε να αποφασίσουμε για να είναι νόμιμη η απόφασή μας. 

Οσον αφορά το άλλο θέμα που είναι κατάστημα, αν μεν θεωρήσουμε ότι είναι 
κατάστημα κι εφόσον λειτουργεί χωρίς άδεια, σημαίνει σφράγιση του καταστήματος 
ή αν είναι αυθαίρετη κατάληψη δημοτικής έκτασης σημαίνει πρόστιμο και 
παράλληλα αποβολή. Διότι απ΄ ότι βλέπω από το ιστορικό και από ένα φυλλάδιο που 
μας διανεμήθηκε εδώ στον συγκεκριμένο επιβάλλονται συνεχώς πρόστιμα κι αυτός 
συνεχίζει. Δεν ξέρω αν τον συμφέρει να πληρώνει τα πρόστιμα και να παραμένει εκεί 
αλλά δεν είναι πολιτική του Δήμου να ανέχεται κάποιον να αυθαιρετεί και να μην 
επιβάλλει τις προβλεπόμενες κυρώσεις. Αρα λοιπόν η πρότασή μου είναι για ό,τι 
αφορά τις καντίνες να επιστραφεί στην Υπηρεσία το θέμα, να ξεκαθαρίσει αν 
δεχόμαστε με ερώτημα τροποποίηση όρων, που σημαίνει ανάκληση της άδειας για να 
αποφύγουμε αυτό το πράγμα και γιατί είναι ένα δυσμενέστατο μέτρο η ανάκληση των 
αδειών για δε το άλλο είτε σφράγιση αν το θεωρούμε κατάστημα είτε αποβολή από το 
χώρο αν το θεωρούμε αυθαίρετη κατάληψη δημοτικής έκτασης. 

Κουρουζίδης: Πριν τοποθετηθώ κε Πρόεδρε, θέστε διαδικαστικά θέμα 
αναβολής. 

Πρόεδρος: Εγώ θα κρίνω το πότε θα θέσω την πρόταση.  
Κουρουζίδης: Συμφωνώ απόλυτα μ΄ αυτά που είπε ο συνάδελφος κι εδώ 

φαίνεται η προχειρότητα, με την οποία έρχονται συνέχεια τα θέματα. Ο Δήμος 
εφαρμόζει εκεί που δεν πρέπει τους νόμους και δεν τους εφαρμόζει εκεί που πρέπει.. 
Αυτό να σταματήσει γιατί μας δίνει το δικαίωμα να λέμε ότι μεροληπτεί σε κάποιους 
υπέρ και σε κάποιους κατά. Ερχονται εισηγήσεις αλλά από την τοποθέτηση του 
συναδέλφου βλέπουμε ότι εμείς αν δεν γνωρίζουμε κάποια θα τα ψηφίσουμε και θα 
καταδικάσουμε κάποιους ανθρώπους που δεν πρέπει. 

Δελαβερίδης; Ο κ. Πουλασουχίδης με κάλυψε για τα 4 θέματα των καντινών 
καθώς και για το θέμα του Γιαρίμπαμπα και προτείνω εκτός από το πρόστιμο και 
διοικητική αποβολή. 

Γαβρίδης: Όταν παρανομεί κάποιος κε Πρόεδρε και ειδικά όταν έχει σχέση με 
το εμπόριο δεν επιβάλλεται πρόστιμο αλλά τουλάχιστον μαζί μ΄ αυτό πρέπει να 
επιβάλουμε και την αποβολή, κάτι που έπρεπε να γίνει σήμερα. Δηλαδή ο κ. 
Γιαρίμπαμπας θα πληρώσει 1000,00 ευρώ και μετά, όταν ξαναρθεί το θέμα στο Δημ. 
Συμβούλιο θα έχουν περάσει 5 μήνες, θα πληρώσει άλλα 1000,00 ευρώ, κάτι που τον 
συμφέρει. Αμεσα πρέπει να πάνε και να κλείσουν το μαγαζί και να επιβληθεί και το 
πρόστιμο. 

Δήμαρχος: Ολοι έχουν κάνει παράβαση του νόμου 2323/95 όπως 
τροποποιήθηκε με το νόμο 3190/03 περί πλανοδίου εμπορίου και μ΄ αυτές τις 
διατάξεις έρχονται τα πρόστιμα στο Δημ. Συμβούλιο, τα οποία πρόστιμα επιβάλλει ο 
Δήμαρχος ύστερα από σύμφωνη γνώμη του Δημ. Συμβουλίου και κάνουν παράβαση 
των διατάξεων αυτών για το πλανόδιο εμπόριο αφού έχουν άδεια για σταθερή ή 
κινητή καντίνα κι αυτοί την μετέτρεψαν σε ταβέρνα. Αυτά όσον αφορά τις καντίνες 
και βέβαια δεν συμφωνώ με την αναβολή.  

Οσον αφορά τον κ. Γιαρίμπαμπα είναι γνωστό ότι επιβάλλαμε άλλη μία φορά 
πρόστιμο, δεν συμμορφώθηκε, θα επιβάλλουμε και δεύτερη φορά και ο νόμος λέει τη 
δεύτερη φορά διπλασιάζεται το πρόστιμο. Γι’ αυτό και εισηγήθηκε ο κ. αντιδήμαρχος 



αυτή την επιβολή του προστίμου. Τα θέματα εισάγονται για παράβαση του νόμου 
περί πλανοδίου εμπορίου και οι καντίνες υπάγονται εκεί. 

Πουλασουχίδης: Ο νόμος 2323 κε Πρόεδρε έχει παράρτημα που λέει ποιες 
είναι οι παραβάσεις και τα ύψη των προστίμων. Εγώ λοιπόν τοποθετούμενος είπα ότι 
δεν εμπίπτει σε καμία απ΄ αυτές τις παραβάσεις του πλανοδίου και στάσιμου 
εμπορίου, δεν παίρνω όμως μία σαφή απάντηση ποια περίπτωση είναι. 

Γιαννουλάκης: Υπάρχει ο πίνακας που λέει για τις συγκεκριμένες παραβάσεις 
και το συγκεκριμένο ποσό στο οποίο δεν αναφέρονται οι καντίνες, οι οποίες 
εντάσσονται στην παράγραφο που λέει: «στο πλανόδιο και στάσιμο εμπόριο 
επιβάλλονται πρόστιμα από 150,00 έως 2000,00 ευρώ, ανάλογα με την βαρύτητα και 
συχνότητα της παράβασης και το πρόστιμο το επιβάλλει ο Δήμαρχος. Σε περίπτωση 
τρίτης και εφεξής παράβασης, το πρόστιμο διπλασιάζεται και στη συνέχεια μπορεί να 
ανακληθεί και η άδεια ύστερα από σύμφωνη γνώμη του Δημ. Συμβουλίου». 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη για 
αναβολή;  

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου. 

Καγκελίδης Λάζαρος: Είμαι πληρεξούσιος της συζύγου μου που κατέχει 
κατάστημα στην Παναγία Σουμελά. Ομοειδή κατάστημα κατέχει και ο Γιαρίμπαμπας 
Ιωάννης. Εδώ όμως και δυόμισι χρόνια με προφορικές και γραπτές μου καταγγελίες 
από τις 26 Αυγούστου 2004 προς το Νομάρχη, τον Δήμαρχο, τον Αστ. Διευθυντή και 
την 3η ΔΕΣΕ και κοινοποίηση στην Εισαγγελία Πρωτοδικών Βεροίας, γράφω σε μία 
αναφορά μου ότι υπάρχει μία περίεργη αδιαφορία των αρμοδίων υπηρεσιών. Αυτό 
στη Δημαρχία μας το είδα σε μεγάλη έκταση κι αυτό γιατί ο κ. Αντιδήμαρχος μου 
έστειλε ένα έγγραφο με αρ. πρωτοκ. 9465/16.9.04, που μέσα σ΄ όλα τ΄ άλλα λέει ότι: 
«μετά από έλεγχο της Δημοτικής Αστυνομίας στις 9.8.2004 διαπιστώθηκε ότι ο 
Γιαρίμπαμπας Ιωάννης του Θεοδώρου καταλαμβάνει δημοτική έκταση». Παρακάτω 
λέει ότι σε διάστημα 2 ημερών θα πρέπει να απομακρυνθεί. Συνέχισε όμως ο κύριος 
αυτός την κατάληψη του εν λόγω χώρου και εγκρίθηκε η υποβολή προστίμου.  

Εχω να πληροφορήσω το Σώμα ότι η Δημ. Αστυνομία πλέον αδυνατεί να 
κάνει τον έλεγχο, ίσως γιατί ο συγκεκριμένος κύριος λέει ότι αυτός έβγαλε τον 
Σκουμπόπουλο και να εξαφανιστούν όλοι από μπροστά του. Στο απόσπασμα της 
απόφασης 16/2004 που έχω πάρει αναφέρεστε σε κάτι στον κ. Δελαβερίδη. 
«Πρόεδρος: Τα πρόστιμα κ. Δελαβερίδη δεν θα τα καθορίσουμε εμείς αλλά 
καθορίζονται από το νόμο». Αυτό που τόνισα στα έγγραφα που έδωσα στους 
παριστάμενους Δημ. Συμβούλους είναι η εξής φράση σας κε Πρόεδρε: «Για όσες 
παραβάσεις έρχονται είμαστε υποχρεωμένοι να εφαρμόζουμε το νόμο, για όσες δεν 
έρχονται δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτε». Λοιπόν για την καταγγελία που σας 
έστειλα δεν κάνατε τίποτα, παρά μόνο ένα πρόστιμο των 300,00 ευρώ. Τα 300,00 
ευρώ του Γιαρίμπαμπα και τα 1000,00 ευρώ τα σημερινά  είναι μισή ώρα δουλειά. 
Να σας πω ότι ο συγκεκριμένος έχει πουλήσει για το euro 2004 15.000 σημαίες, να 
σας πω ότι πήγε αυτόφωρο γιατί πουλούσε σημαίες με το έμβλημα της χούντας; 

Περιμένω απάντησή σας. Εχω ένα έγγραφο που ήρθε από την 3η ΔΕΚΕ, που 
λέει ότι εγκαταστάσεις τέτοιου είδους δίπλα σε δρόμους απαγορεύονται και λέει ότι 
οι Υπηρεσίες προς τις οποίες κοινοποιείται το παρόν παρακαλούνται να προβούν 
στην αφαίρεση της αδείας λειτουργίας. Επισκέφθηκα τον διοικητή της Τροχαίας και 
μου είπε ότι αν του στείλει ο Δήμος και το Αστ. Τμήμα Βέροιας έγγραφο για 
παράστασή του θα σηκώσει όλα τα στάντ που αυτή τη στιγμή είναι ακόμη εκεί. Αρα 
τώρα, μετά το Δημ. Συμβούλιο δεν έχετε παρά να στείλετε αυτό το έγγραφο. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 



Κουρουζίδης: Μετά από αυτά που ακούστηκαν βγαίνει ότι ίσως να είχαμε 
κάποιες επιφυλάξεις για ισοπολιτεία, υπάρχει καθαρή καταγγελία για τα δικά τους 
παιδιά και για τα δικά μας. Η απόφαση που θα παρθεί θα επιβεβαιώσει ή όχι αυτή τη 
σκέψη μου. 

Γαβρίδης: Εγώ νομίζω ότι αύριο κιόλας οι υπηρεσίες του Δήμου πρέπει να 
εφαρμόσουν το νόμο. 

Δήμαρχος: Πολλά ακούστηκαν αλλά δεν αποδείχτηκαν. Από την ημέρα που 
ήρθατε στο γραφείο μου κε Καγκελίδη δεν έδωσα εντολή και ξεκίνησαν οι έλεγχοι 
και τα πρόστιμα; Και τι σημαίνει αν κάποιος στη Βέροια είπε ότι ψήφισε την 
Χαρούλα Ουσουλτζόγλου ή τον Σκουμπόπουλο και δεν καταλαβαίνει κανέναν; 
Υιοθετούν το τι λένε οι ψηφοφόροι τους έξω; Επιβάλλαμε τα πρόστιμα και μάλιστα 
τα τριπλασιάζουμε. Για τα κατασταλτικά μέτρα δεν είμαστε εμείς αρμόδιοι να τα 
εφαρμόσουμε αλλά η Αστυνομία και ούτε καν η Δημ. Αστυνομία έχει αρμοδιότητα 
να πάρει τους πάγκους και να φύγει. Η Αστυνομία κάνει τις μηνύσεις και ο 
Εισαγγελέας δικάζει, εμείς τα διοικητικής φύσεως μέτρα τα παίρνουμε, τα 
εφαρμόζουμε και θα τα εφαρμόζουμε με διαφάνεια και αντικειμενικότητα προς όλες 
τις κατευθύνσεις. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Πουλασουχίδης: Κατόπιν αυτών αφού απορρίφθηκε το αίτημα της αναβολής, 

όσον αφορά τις καντίνες καταψηφίζω την πρόταση γιατί δεν προβλέπεται το 
πρόστιμο από καμία διάταξη, για δε το κατάστημα, σφράγιση αν λειτουργεί υπό 
τύπον καταστήματος και απομάκρυνση από τον δημ. χώρο που καταλαμβάνει 
αυθαίρετα. 

Κουρουζίδης: Δεν μπορούμε να κρυφτούμε πίσω από ψευτοδιλήμματα, ιδού η 
Ρόδος, ιδού το πήδημα. Ψηφίζουμε στην απομάκρυνση ή όχι. Αν δεν ψηφίσουμε στην 
απομάκρυνση δικαιώνεται ο συμπολίτης μας που λέει ότι ψήφισε Σκουμπόπουλο και 
δεν μπορούν να τον κάνουν τίποτε. 

Γαβρίδης: Απαντώντας στον κ. Δήμαρχο, εμείς δεν σχολιάσαμε το τι είπε ο κ. 
Γιαρίμπαμπας, σ΄ αυτό συμφωνώ μαζί σας ότι ο καθένας μπορεί να λέει ό,τι θέλει. 
Όμως αυτό που είπατε ότι δεν μπορεί η Δημοτική Αστυνομία να απομακρύνει 
κάποιους όταν καταλαμβάνουν δημοτικό χώρο δεν είναι έτσι. Ερχεται η Δημ. 
Αστυνομία και υποχρεώνει και μάλιστα αυστηρά να σηκώσουν τους πάγκους και να 
φύγουν αλλιώς τους πάνε αυτόφωρο.  

Δήμαρχος: Μια που εσείς κόπτεστε υπέρ της νομιμότητας και της τυπικότητας 
απόψε, με ποια διάταξη η Δημοτική Αστυνομία θα πάει να τον αποβάλει; Δεν έχει 
αρμοδιότητα. Κι αυτό που λέτε να στείλουμε έγγραφο στην Αστυνομία, εμείς το 
κάναμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του αντιδημάρχου κ. Β. 
Γιαννουλάκη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη.  
2.- Το αριθ. 1020/16697/15α/1-9-2004 έγγραφο του Αστυνομικού Τμήματος Βέροιας, 
με το οποίο μας γνωρίζει ότι κατά τον γενόμενο αστυνομικό έλεγχο στις 19-8-2004 
στην σταθερή καντίνα της παραπάνω διαπιστώθηκε ουσιώδης τροποποίηση 
υγειονομικών όρων λειτουργίας της. 
3.- Ότι η παραπάνω παράβαση είναι η τρίτη (3η) εντός του έτους 2004. 



4.- Τις προτάσεις του αντιδημάρχου οικονομικών Β. Γιαννουλάκη και του δημ. 
συμβούλου Κ. Πουλασουχίδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις της παρ. 1 του αρ. 5 του Ν. 2323/95, του Ν. 3190/03 καθώς και του 
κεφ. Η΄ της Κ1/2113/12-9-1995 απόφ. Υπ. Εμπορίου. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Καθορίζει το ύψος του προστίμου στην Μαρία Βλάχου, παραβάτη 
άσκησης υπαίθριου στάσιμου εμπορίου, στο ποσό των € 600,00. 
 Β) Εγκρίνει την επιβολή προστίμου ποσού € 600,00 στην παραπάνω. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  703 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


